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PROTOKÓŁ Nr XL1V/2022

Z OBRAD  XLIV  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  28 grudnia  2022  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  XLIV  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XLIV sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca  powitała

Starostę  Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -

Marcina  Brambora,  członków  Zarządu,  radnych,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę Bąbelek,  Skarbnika

Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę  Szyndler,  Radcę

Prawnego  - Wojciecha  Lignowskiego,  kierowników  wydziałów  Starostwa  i dyrektorów

jednostek  organizacyjnych,  Główną  Księgową  SP ZOZ -  Beatę  Wolanin,  panów  informatyków

oraz  panią  z Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  19 radnych  i stwierdziła

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Lista obecności  gości stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że obrady  sesji  są transmitowane

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

nagrywane,

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad,  jak i materiały  na sesję radni

otrzymali  drogą  elektroniczną.  Materiały  były  także  dostępne  na  stronie  Starostwa

Powiatowego  oraz  w Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Projekty  uchwał  zostały  omówione  na

wspólnym  posiedzeniu  Komisji,  które  odbyło  się  w dniu  22 grudnia  br. Wszystkie  projekty

uchwał  zostały  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowane.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do przedstawionego  porządku  obrad  są pytania  lub

uwagi?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodnicząca  poinformowała,  że po  dzisiejszym  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu

pojawiła  się  autopoprawka  do projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  na 2022

rok.
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3. Przyjęcie  protokołu  z XLIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z XLIII sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi

na piŚmie.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XLIII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XLIII sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w okresie  międzysesyjnym  oraz  informacja  z dnia  28 grudnia  br. stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  trzy

posiedzenia  Zarządu.  Ostatnie  posiedzenie  odbyło  się  w  dniu  dzisiejszym  przed  sesją.

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytanie  informacji  z posiedzenia.

Starosta  odczytał  informację  z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  z dnia  28 grudnia  br.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są  jakieś  pytania  do  sprawozdania  i poprosiła  o

zgłaszanie  się do dyskusji.

W  dyskusji  wzięli  udział:

-  Maria  Galas

Radna  nawiązała  do  posiedzenia  Zarządu  z dnia  14  grudnia  br.  -  pkt  5, w którym  Zarząd

zapoznał  się z pismem  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  dotyczącym  funkcjonowania  oddziału

noworodkowego  i części  położniczej  oddziału  położniczo  -  ginekologicznego.  Radna  zapytała,

jakie  są dalsze  losy  bądź  perspektywy  działalności  tego  oddziału?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  odpowiedział,  że  zawieszona  jest  działalność  jeżeli  chodzi  o  oddział

noworodkowy  oraz  położniczo  -  ginekologiczny,  w części  położniczej.  Do końca  pierwszego

kwartału  Dyrekcja  szpitala  podejmie  wszelkie  działania,  żeby  wrócić  do funkcjonowania

oddziału  położniczo  -  ginekologicznego  z neonatologią  w pełnym  zakresie.

Z uwagi  na brak  dalszych  pytań  Przewodnicząca  zamknęła  punkt.
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5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022  stanowi

załącznik  nr  4 do protokołu.

Autopoprawka  do  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2022  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o omówienie  projektu  uchwały  i

autopoprawki.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że w zaproponowanym  projekcie

uchwały  uwzględniono  między  innymi  zmiany  w zadaniu  realizowanym  przez  Starostwo

Powiatowe  w Nowym  Tomyślu  dotyczące  grantu  otrzymanego  w ramach  programu  Cyfrowy

Powiat.  Dokonano  przesunięcia  środków  finansowych  między  paragrafami  4307  a 4217  w

dziale  750,  rozdział  75020.  Następnie  pani  Skarbnik  poinformowała,  że autopoprawka  dotyczy

zmiany  w planie  wydatków  budżetowych  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym

Tomyślu  i polega  na przesunięciu  środków  finansowych  w planie  wydatków  budżetowych  w

dziale  801,  rozdział  8015,  pomiędzy  paragrafami  -  dotyczy  to zadania  wieloletniego  pn.

,,Modernizacja  i doposażenie  infrastruktury  edukacyjnej  na terenie  powiatu  nowotomyskiego

w celu  rozwoju  nowoczesnego  kształcenia  zawodowego"

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poprosiła  o uruchomienie  głosowania.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLIV/376/2022  w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  -  2033.

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu
Nowotomyskiego  na lata 2022-  2033  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.
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Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że zaproponowane  zmiany

wynikają  ze zmian  w uchwale  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  na 2022  rok  oraz  uchwał

Zarządu  Powiatu  podjętych  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2022  -  2033.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XL1V/377/2022  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2022  -  2033.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej

i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zadań powiatu  z zakresu rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które

finansowane  będą  z zaliczki przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w 2023 roku stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i

społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,

które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:
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ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLIV/378/2022  w

sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób

niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  które

finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji

Osób  Niepełnosprawnych  w 2023  roku.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem

roku  budżetowego  2022.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2022 stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  omówiła  przedmiotowy  projekt  uchwały.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku

budżetowego  2022.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SlĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XL1V/379/2022 w

sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku  budżetowego  2022.

9.  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2023-2034:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034  wraz  z uzasadnieniem
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Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2023-2034  wraz  z uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  opracowana

została  na lata  2023  -  2034.  Długość  okresu  przyjętego  do Prognozy  wynika  z art.  227  ust.

ustawy  z dnia  27 sierpnia  2009  r. o finansach  publicznych.  Z ustawy  wynika,  że Prognozę

sporządzić  należy  na czas  nie  krótszy  niż okres,  na który  zaciągnięto  oraz  planuje  się  zaciągnąć

zobowiązania.  Z uwagi  na planowaną  przez  Powiat  Nowotomyski  spłatę  zobowiązań  do 2034

roku  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  Powiatu  Nowotomyskiego  została  sporządzona  na lata

2023  -  2034.  Dla Prognozy  na lata  2023  -  2034  uwzględniono  wskaźniki  takie  jak  poziom

inflacji  mierzonej  wskaźnikiem  wzrostu  cen  i usług  konsumpcyjnych  CPI w badanych  okresach

oraz  poziom  PKB  w  badanym  okresie.  W  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  przyjęto

następujące  założenia:  dla  2023  roku  przyjęto  wartości  wynikające  z projektu  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2023,  a na lata  2024-2034  przyjęto  sposób  prognozowania  poprzez

indeksację  o poszczególne  wskaźniki,  korekty  merytoryczne  oraz  sytuację  finansową  Powiatu

Nowotomyskiego  w poszczególnych  latach.  Zgodnie  z założeniami  przyjętymi  przy  prognozie

dochodów  budżetowych,  wysokość  wydatków  bieżących  i majątkowych  ustalono  według

przyjętego  projektu  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2023  rok,  a w latach  2024-2034

dokonano  ostrożnościowej  indeksacji  o wagi  wskaźników  inflacji  oraz  PKB. W Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  na lata  2023-2034  znalazły  się takie  przedsięwzięcia  jak:,,Wyposażenie

środowisk  informatycznych  w  wojewódzkich,  powiatowych  i miejskich  podmiotów  leczniczych

w narzędzia  informatyczne  umożliwiające  wdrożenie  Elektronicznej  Dokumentacji  Medycznej

oraz  stworzenie  sieci  wymiany  danych  między  podmiotami  leczniczymi  samorządu

województwa",  ,,Wzmocnienie  wojewódzkich  kolejowych  przewozów  pasażerskich  na

obszarze  oddziaływania  Aglomeracji  Poznańskiej  poprzez  zwiększenie  ilości  połączeń

kolejowych - dofinansowanie  Poznańskiej Kolei Metropolitalnel',  dotacja na ,,Opracowanie
dokumentacji  projektowo  -  kosztorysowej  na budowę  nowego  przebiegu  drogi  wojewódzkiej

nr 305  na odcinku  od ulicy  Kolejowej  do ulicy  Celnej  w Nowym  Tomyślu  wraz  z uzyskaniem

decyzji  środowiskowej",  modernizacja  jazu  Perzyny  i Rybojady  w celu  odbudowy  zasobów

wodnych  Obryi  jezior  położonych  w  jej  dolinie,,,Wsparcie  realizacji  zadania  polegającego  na

wykonaniu  zadań  związanych  z uruchomieniem,  promocją  i działalnością  Szlaku  Wikliny",

,,Kompleksowa  modernizacja  energetyczna  wraz  z przebudową  budynku  Zespołu  Szkół  nr 1 w

Zbąszyniu",,,Przewozy  autobusowe  na liniach  komunikacyjnych  przebiegających  w granicach

administracyjnych  Powiatu  Nowotomyskiego  organizowane  przez  Związek  Powiatowo  -

Gminny,,Wielkopolski  Transport  Regionalny",,,Świadczenie  usług  pocztowych  dla Starostwa

Powiatowego  w Nowym  Tomyślu",  ,,Przebudowa  budynku  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym

Tomyślu  polegająca  na wykonaniu  przejścia  między  Zespołem  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu  a

WSPiA  w Nowym  Tomyślu",  ,,Modernizacja  energetyczna  budynków  Zespołu  Szkół  nr 1 w

Nowym Tomyślu przy ulicy Sczanieckiel", ,,Zakup energii elektrycznel", ,,Środowiskowe
Centrum  Zdrowia  Psychicznego  dla  Dzieci  i Młodzieży  w  powiatach  Nowotomyskim,

Grodziskim  i Wolsztyńskim",  ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy
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ścieżki  pieszo  -  rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna  oraz,,Program  kompleksowy

wsparcia  dla rodzin,,Za  Życiem".

b) przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2023-2034

Opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2023-2034  stanowi  załącznik  nr

IO do protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2023-2034.

c) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2023-2034

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o przedstawienie  opinii.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Krzysztof

Pacholak  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska

i Rolnictwa  o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2023  -  2034,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 1l  do

protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -

Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

o projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2023  -  2034,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  o projekcie  uchwały

w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2023  -  2034,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

d) przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  pana  Starostę  o przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu

do wniosków  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.
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e)  odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez  radnych,  które  nie zostały

uwzględnione  w projekcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f)  przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2023-2034

Autopoprawka  do uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2023  - 2034  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w autopoprawce  do Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  na  lata  2023-2034  uwzględniono  między  innymi  uwagę  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  do opinii  o Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2023-2034.  Dokonano  korekty  sumy  limitów  w  poszczególnych  latach  przy

przedsięwzięciu  ,,Wyposażenie  środowisk  informatycznych  wojewódzkich,  powiatowych  i

miejskich  podmiotów  leczniczych  w  narzędzia  informatyczne  umożliwiające  wdrożenie

elektronicznej  dokumentacji  medycznej  oraz  stworzenie  sieci wymiany  danych  między

podmiotami  leczniczymi  samorządu  województwa",  a także  uwzględniono  aktualizację

przedsięwziąć  dokonaną  przez  Radę  Powiatu  Nowotomyskiego  w dniu  14  grudnia  w uchwale

w sprawie  zmiany  w Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na lata  2022-2033.

g)  dyskusja  nad projektem  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034  oraz  nad ewentualną

autopoprawką

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Z

uwagi  na brak  zgłoszeń,  Przewodnicząca  zamknęła  dyskusję.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Głosowano  w  sprawie:

Głosowanie  autopoprawki  Zarządu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
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Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  z dnia  22 grudnia  2020  r. do  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034.

i)  głosowanie  wniosków  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  zawartych  w  opiniach

komisji  i nie  uwzględnionych  przez  Zarząd  w  autopoprawce  oraz  wniosków  radnych

złożonych  przed  sesją,  które  nie zostały  uwzględnione  w projekcie  uchwały  w

sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2023-2034

W związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

10  porządku  obrad.

IO. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2023-2034.

Głosowano  w  sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2023-2034.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLlV/380/2022  w
sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2023-2034.

11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023:

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na

rok  2023  wraz  z uzasadnieniem

Projekt  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023  stanowi  załącznik

nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w  projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok2023  zaproponowano  dochody  budżetu  na rok  2023  w wysokości

104.375.538,35  zł, z czego  kwotę  88.446.911,89  zł mają  stanowić  dochody  bieżące,  a kwotę

15.928.626,46  zł mają  stanowić  dochody  majątkowe.  Na rok  2023  zaplanowano  wydatki  w

wysokości  118.678.977,83  zł, z czego  wydatki  bieżące  miałyby  stanowić  kwotę  93.789.001,62
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zł, a wydatki  majątkowe  miałyby  stanowić  kwotę  24.889.976,21  zł. Wydatki  na programy  i

projekty  realizowane  ze środków  z budżetu  Unii Europejskiej  oraz  niepodlegające  zwrotowi

środki  z pomocy  udzielonej  przez państwa  członkowskie  Europejskiego  Porozumienia  o

Wolnym  Handlu,  a także  środki  pochodzące  ze źródeł  zagranicznych  niepodlegających

zwrotowi  zaproponowano  w wysokości  7.593.216,95  zł. Deficyt  budżetu  w roku  2023

zaplanowano  w wysokości  14.303.439,48  zł. Sfinansowanie  jego  zaproponowano  przychodami

z tytułu  zaciągniętych  kredytów  i pożyczek  oraz  wolnymi  środkami,  o których  mowa  w art.  217

ust. 2 pkt 6 ustawy.  Kwotę  przychodów  planowanych  na rok 2023 określono  na kwotę

17.700.000,00  zł, z czego  12.000.000,00  zł miałaby  to być kwota  z zaciągniętych  kredytów

długoterminowych.  Zaproponowano  utworzenie  rezerw,  z czego  rezerwę  ogólną  w wysokości

350.000,00  zł, rezerwę  celową  na inwestycje  i zakupy  inwestycyjne  w wysokości  2.760.266,70

zł, rezerwę  na realizację  zadań  z zakresu  zarządzania  kryzysowego  w kwocie  150.000,00  zł, a

także  rezerwę  na zadania  oświatowe  w wysokości  100.OOO,OO zł. Jeśli chodzi  o dochody

budżetu  i ich szczegółowość,  w dochodach  bieżących  między  innymi  została  zaplanowana

kwota  wpływów  z podatku  dochodowego  od osób fizycznych  zamieszkałych  na terenie

powiatu  w kwocie  18.169.066,00  zł, a jeśli  chodzi  o wpływy  z podatku  dochodowego  od osób

prawnych  jest  to  kwota  1.997.523,00  zł. Dochody  majątkowe  zaplanowano  w łącznej  kwocie

15.928.626,46  zł, z czego  wpłaty  z tytułu  odpłatnego  nabycia  prawa  własności  nieruchomości

stanowiące  mienie  powiatu  zaproponowano  kwotę  300.000,00  zł. Dotacje  celowe  na

realizację  zadania  pod nazwą  ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy

ścieżki  pieszo  - rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna"  to kwota  300.000,00  zł.

Promesa  wstępna  otrzymana  w ramach  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład:  Programu  Inwestycji

Strategicznych  na realizację  zadania  pod  nazwą,,Budowa  kładki  pieszo  -  rowerowej  nad rzeką

Obra  w miejscowości  Nowa  Wieś  Zbąska  oraz  kładki  pieszo  -  rowerowej  nad rzeką  Czarna

Woda  w miejscowości  Komorowo  na drodze  powiatowej  nr 1731P"  to kwota  1.991.046,95  zł.

Środki  pochodzące  z promesy  wstępnej  otrzymanej  w ramach  Rządowego  Funduszu  Polski

Ład: Programu  Inwestycji  Strategicznych  na realizację  zadania  pod nazwą  ,,Rozbudowa  i

przebudowa  budynku  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i Kartograficznej  w

Nowym  Tomyślu"  to kwota  2.500.000,00  zł. Środki  z promesy  wstępnej  otrzymanej  w ramach

Rządowego  Funduszu  Polski  Ład:  Programu  Inwestycji  Strategicznej  na realizację  zadania  pod

nazwą,,Rozbudowai  przebudowa  szpitala  w Nowym  Tomyślu  -  etap  l" w roku  2023  to kwota

4.887.500,00  zł. Środki  pochodzące  z dofinansowania  z Europejskiego  Funduszu  Rozwoju

Regionalnego  w ramach  WRPO na lata 2014-2020  na zadanie  pod nazwą  ,,Modernizacja

energetyczna  budynków  Zespołu  Szkół  nr I w Nowym  Tomyślu  przy  ulicy  Sczanieckiej"  to

kwota  5.950.079,51  zł. Jeśli chodzi  o wydatki  majątkowe  zaproponowane  w roku  2023,  suma

ogółem  to kwota  24.889.976,21  zł, z czego  wydatki  inwestycyjne  drogowe  miałyby  stanowić

kwotę  5.218.630,00  zł. W wydatkach  inwestycyjnych  planuje  się  następujące  zadania:

Przebudowa  drogi  powiatowej  nr 2774P  w Miedzichowie  ulica  Poznańska-,,Modernizacja

drogi  w Miedzichowie"  -  kwota  1.381.363,00  zł,,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w

zakresie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna"  -  kwota

617.500,00  zł,,,Budowa  kładki  pieszo  -  rowerowej  nad rzeką  Obra  w miejscowości  Nowa  Wieś

Zbąska  oraz  kładki  pieszo  -  rowerowej  nad rzeką  Czarna  Woda  w miejscowości  Komorowo  na
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drodze  powiatowej  nr 1731P"  -  kwota  2.695.000,00  zł, na inwestycje  drogowe,  dokumentacje

projektowe  -  kwota  250.000,00  zł. Dotację  celową  na pomoc  finansową  udzielaną  między

jednostkami  samorządu  terytorialnego  na dofinansowanie  własnych  zadań inwestycyjnych

udzielono  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  na realizację  przedsięwzięcia  wieloletniego  pod nazwą

,,Opracowanie  dokumentacji  projektowo  -  kosztorysowej  na budowę  nowego  przebiegu  drogi

wojewódzkiej  nr 305 na odcinku  od ulicy  Kolejowej  do ulicy  Celnej  w Nowym  Tomyślu  wraz  z

uzyskaniem decyzji środowiskowel'  -  kwota 250.000,00  zł oraz na przewozy autobusowe  na
liniach  komunikacyjnych  przebiegających  w  granicach  administracyjnych  Powiatu

Nowotomyskiego  organizowane  przez  Związek  Powiatowo  -  Gminny,,Wielkopolski  Transport

Regionalny"  -  kwota  24.767,00  zł. Na dotację  dla Województwa  Wielkopolskiego  na realizację

przedsięwzięcia  wieloletniego  pod  nazwą  ,,Wyposażenie  środowisk  informatycznych

wojewódzkich,  powiatowych  i miejskich  podmiotów  leczniczych  w narzędzia  informatyczne

umożliwiające  wdrożenie  elektronicznej  dokumentacji  medycznej  oraz  tworzenie  sieci

wymiany  danych  między  podmiotami  leczniczymi  samorządu  województwa"  zaproponowano

kwotę  31.000,00  zł. Na ,,Rozbudowę  i przebudowę  szpitala  w Nowym  Tomyślu  - etap I"

zaproponowano  w roku  2023  kwotę  5.000.000,00  zł. Na pozostałe  wydatki  inwestycyjne  w

Starostwie  Powiatowym  w Nowym  Tomyślu  zaproponowano  kwotę  3.855.000,00  zł. Na udział

Powiatu  Nowotomyskiego  w zadaniu  pod nazwą  ,,Rozbiórka  istniejącego  i budowa  nowego

jazu na rzece  Obrze  w Perzynach"  zaproponowano  kwotę  250.000,00  zł. Na,,Modernizację

energetyczną  budynku  Zespołu  Szkół nr  1  w  Nowym  Tomyślu  przy  ul Szczanieckiej"

zaproponowano  kwotę  7.450.079,51  złi  na,,Kompleksową  modernizację  energetyczną  wraz  z

przebudową  budynku  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu"  zaproponowano  kwotę  325.000,00  zł.

Stan zadłużenia  Powiatu  Nowotomyskiego  na dzień  31 grudnia  2022  roku  prognozuje  się  w

wysokości  30.330.248,00  zł. Rozchody  budżetu  na rok  2023  zostały  zaplanowane  w wysokości

3.396.560,52  Zł.

b)  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o projekcie  uchwały  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  opinię

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w sprawie  wyrażenia  opinii  o projekcie  uchwały  budżetowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023,  której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr 17  oraz  opinię

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w sprawie  wyrażenia  opinii  o możliwości  sfinansowania  przez

Powiat  Nowotomyski  deficytu  budżetu  na rok 2023,  której  kserokopia  stanowi  załącznik

nr 18  do protokołu.

c) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o projekcie

uchwały  w  sprawie  budźetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  oraz  Starostę  o przedstawienie

opinii.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  -  Krzysztof

Pacholak  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska
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i Rolnictwa  o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023,

której  kserokopia  stanowi  załącznik  nr  19  do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -

Jacek  Pieprzyk  odczytał  opinię  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

o projekcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023,  której

kserokopia  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Zbigniew

Markowski  odczytał  opinię  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  o projekcie  uchwały

w  sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok 2023,  której  kserokopia  stanowi

załącznik  nr  21 do protokołu.

Starosta  odczytał  opinię  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  do projektu  budżetu  na

rok  2023,  która  stanowi  załącznik  nr  22 do protokołu.

d)  przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Stanowisko  Zarządu Powiatu  do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 23 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  pana  Starostę  o przedstawienie  stanowiska  Zarządu  Powiatu

do wniosków  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  i Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Starosta  odczytał  stanowisko  Zarządu  Powiatu  do  wniosków  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  i komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e)  odczytanie  wniosków  zgłoszonych  przed  sesją  przez  radnych,  które  nie zostały

uwzględnione  w projekcie  budżetu

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  nie  wnieśli  wniosków  i zamknęła  punkt.

f)  przedstawienie  autopoprawki  Zarządu  Powiatu  do projektu  uchwały  budżetowej

Autopoprawka  do projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2023

stanowi  załącznik  nr 24 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Panią  Skarbnik  o przedstawienie  projektu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  w  autopoprawce  do  projektu  uchwały

budżetowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023  uwzględniono  uwagi  poczynione  w opinii

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Poznaniu  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na

rok  2023.  Uwzględniono  także  zmiany  dokonane  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  na lata

2022-2033  podjęte  uchwałą  w dniu 14 grudnia  2022 roku przez Radę  Powiatu,  a także

dofinansowanie  z Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  na lata  2014-2020

w ramach  działania  wspieranie  kryzysowych  działań  naprawczych  w obszarze  zdrowia,  zadania

pod nazwą  ,,Doposażenie  SPZOZ im. Doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  jako

działania  naprawczego  w kontekście  pandemii  Covid-19".  W związku  z tym  zaproponowano

str. 12



zmianę  wysokości  dochodów  i wydatków  budźetowych  na rok  2023.  W związku  ze zmianami,

jakie  zostały  uwzględnione  przez Radę  Powiatu  w uchwale  budżetowej  na rok 2022 i

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  na lata 2022  i lata kolejne  w dniu  14  grudnia  2022  roku

należało  dokonać  również  zmian  w załączniku  inwestycyjnym.  Przy zadaniu  realizowanym  w

ramach  działu 600  rozdział  60014  96050  zaproponowano  zmniejszenie  środków  finansowych

zapisanych  na  inwestycje  drogowe,  dokumentacje  projektowe  i umniejszenie  kwoty

zaproponowanej  w projekcie  o kwotę  200.000,00  zł. Zaproponowano  umniejszenie  środków

przeznaczonych  na realizację,,Przebudowę  drogi  powiatowej  nr 2774P  w Miedzichowie  ul.

Poznańska"  o kwotę  156.600,00  zł. Zaproponowano  umniejszenie  środków  na zadanie  pod

nazwą,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej

na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna"  o kwotę  93.400,00  zł. Zaproponowano  umniejszenie

rezerwy  inwestycyjnej  w stosunku  do środków  planowanych  w projekcie  uchwały  budżetowej

o kwotę  630.877,28  zł. Zaproponowano  zwiększenie  środków  finansowych  na zadaniu

,,Kompleksowa  modernizacja  energetyczna  wraz  z przebudową  budynku  Zespołu  Szkół  nr 1 w

Zbąszyniu"  o kwotę  640.000,00  zł. Zapisano  zadanie  pod nazwą  ,,Przebudowa  budynku

Zespołu  Szkół nr 2 w Nowym  Tomyślu  w celu  dostosowania  do zgodności  warunków

bezpieczeństwa  pożarowego"  i zaproponowano  na realizację  tego  zadania  kwotę  153.210,00

zł, a także  zapisano  po stronie  dochodów  i wydatków  budżetowych  zadanie  dotyczące

doposażenia  SPZOZ z im. Doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  jako  działania

naprawczego  w kontekście  pandemii  Covid-19.

g)  dyskusja  nad  projektem  budżetu  oraz  nad  ewentualną  autopoprawką

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że pani  Skarbnik  w projekcie  uchwały  budżetowej,  jak  również

w autopoprawce  przedstawiła  szczegółowo  zakres  dochodów  i wydatków.  Radny  chciałby

odnieść  się do jednego  z wydatków  inwestycyjnych,  a mianowicie  do wydatków  związanych  z

inwestycjami  drogowymi.  W projekcie  uchwały  budżetowej  zapisane  było  po 250.000,00  zł, a

po korekcie  w autopoprawce  kwota  została  zmieniona  na 50.000,00  zł. Radny  uważa,  że po

wykonaniu  tegorocznego  budżetu  na rok 2022  i po zbilansowaniu  po stronie  przychodów  i

dochodów,  Zarząd  powinien  poszukać  w przyszłym  roku  brakującej  kwoty  200.000,00  zł tak,

aby  zadanie  pod  nazwą  ,,Dokumentacje  projektowe  na zadania  inwestycyjne"  było

kontynuowane,  a przy  ewentualnym  pojawieniu  się  kolejnych  środków  dotacyjnych  można

byłoby  go realizować.  Radny  dodał,  że wiadomym  jest,  że jeżeli  dokumentacje  projektowe  są

kompletne  i przygotowane,  wtedy  łatwiej  i szybciej  można  aplikować  o środki  zewnętrzne.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  stwierdził,  że rozumie  i popiera  głos  Radnego  i dodał,  że powinno  się  dostrzec

to,  że wszystkie  pozycje,  które  są wpisane  w budżecie,  nawet  jeżeli  to są środki,  które  nie do

końca  nas satysfakcjonują,  to pokazują  pewien  kierunek  działań.  Starosta  poinformował,  że

jeżeli  pojawią  się  okoliczności  do  zwiększenia  środków  i konieczność  opracowania

dokumentacji,  to będziemy  poruszać  się  w ramach  tego  budżetu,  żeby  te środki  zabezpieczyć
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na dokumentację  projektową.  Jest natomiast  tytuł  ,,dokumentacja  projektowa"  i to jest

najistotniejsze,  bo takie  zadania  na pewno  będą  konieczne  do wykonania.

h) głosowanie  autopoprawki  Zarządu

Głosowano  w sprawie:

głosowanie  autopoprawki  Zarządu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  autopoprawkę  Zarządu

Powiatu  z dnia  22 grudnia  2020  r. do projektu  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2023.

i)  głosowaniewnioskówkomisjiRadyPowiatuNowotomyskiegozawartychwopiniach

komisji  i nie  uwzględnionych  przez  Zarząd  w autopoprawce  oraz  wniosków  radnych

złożonych  przed  sesją,  które  nie  zostały  uwzględnione  w projekcie  budżetu

W związku  z brakiem  przedmiotowych  wniosków,  Przewodnicząca  przeszła  do punktu

12  porządku  obrad.

12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XLIV/381/2022  w

sprawie  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

13.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  sposobu  rozpatrzenia  petycji  z dnia  18 listopada  br.

dotyczącej  odbudowy  mostu  w Strzyżewie.
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Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  sposobu rozpatrzenia  petycji  z dnia 18
listopada  br. dotyczącej  odbudowy  mostu  w Strzyżewie  stanowi  załącznik  nr 25 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Radni mieli  na swoich  tabletach  przedmiotową
petycję.  Przewodnicząca  dodała,  że w wyniku  rozpatrzenia  petycji  przez Komisję  Skarg,
Wniosków  i Petycji  uwzględnia  się  żądania  ujęte  w przedmiotowej  petycji.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie
zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  sposobu  rozpatrzenia  petycji  z dnia  18  listopada  br. dotyczącej
odbudowy  mostu  w Strzyżewie.

Wyniki  głosowama

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata
Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,
Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,
Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XL1V/382/2022  w
sprawie  sposobu  rozpatrzenia  petycji  z dnia  18  listopada  br.  dotyczącej  odbudowy  mostu  w
Strzyżewie.

14.  Sprawozdanie  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2022  rok.

Kserokopia  sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2022 rok stanowi  załącznik  nr 26
do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drog,ą elektroniczną.
Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności
Komisji  Rewizyjnej  za 2022  rok.

15.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęły  na piśmie
żadne  interpelacje  ani zapytania.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz
złożyć  zapytanie  bądź  interpelację?  Nikt  się  nie zgłosił.

16.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.
W dyskusji  wzięli  udział:
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-  Zbigniew  Markowski

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  poinformował,  że 22 grudnia  br. poprosił  Radnych

z Nowego  Tomyśla,  aby  zostali  po komisji  wspólnej.  Dyskutowano  o tym,  że Burmistrz  Nowego

Tomyśla  jest  bardzo  nieuprzejmy  w stosunku  do pana  Starosty  i do Starostwa.  Na sesji Rady

Miejskiej  wyraził  się  bardzo  nieprzychylnie  o Starostwie  i panu  Staroście.  Na tym  spotkaniu

pan Starosta  zobowiązał  się,  że przygotuje  stanowisko,  które  ma być odczytane  jutro  na sesji

Rady  Miejskiej.  Wiceprzewodniczący  zapytał,  czy takie  stanowisko  zostało  przygotowane  i czy

zostanie  odczytane?

Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że stanowisko  zostanie  przygotowane,  ale  będzie

opublikowane  na stronie  internetowej  Powiatu,  bo to  jest  miejsce,  w którym  komunikujemy

się  z mieszkańcami  powiatu.

Ireneusz  Kozecki

Radny  poinformował,  źe chciałby  skierować  zapytanie  do nieobecnego  na sesji

Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu  pana  Łukasza  Frańskiego.  Pytanie  dotyczy

obchodów  104.  rocznicy  obchodów  Narodowego  Dnia  Zwycięskiego  Powstania

Wielkopolskiego.  Pomimo  zaproszenia  przez  Organizatora,  nieobecna  była  delegacja  Zespołu

Szkół  nr 1 przy  składaniu  wiązanek  pod pomnikiem.  Radny  chciałby  się dowiedzieć,  jakie  były

ewentualne  przyczyny  niezłożenia  tej  wiązanki  z okazji  tego  święta?

Renata  Gruszka

Przewodnicząca  Rady  dodała,  że również  uczestniczyła  w  tych  obchodach

potwierdziła,  że rzeczywiście  delegacji  z tego  Zespołu  Szkół  nie było.  Przewodnicząca  przekaże

to pytanie  do Dyrektora,  a odpowiedź  otrzymają  wszyscy  Radni  na tablety.  Przewodnicząca

dodała,  że w tym  punkcie  pozwoli  sobie  również  odpowiedzieć  na pytanie,  które  radny

Ireneusz  Kozecki  zadał  odnośnie  transmisji  sesji Rady Powiatu  w telewizji  kablowej  na

osiedlach  Batorego  i Północ.  Zapewne  Radny  przeczytał  w sprawozdaniu  Zarządu  z dnia 14

grudnia  br.,  że ten  temat  był poruszony  i Zarząd podjął  stanowisko  w tej sprawie.

Przewodnicząca  dodała,  że zgodnie  ze Statutem  Powiatu  zawsze  ustalona  jest  lista gości,

którzy  są zapraszani  na sesję  i za każdym  razem  zaproszenie  jest  kierowane  do obu  telewizji,

czyli  do telewizji  kablowej  w Nowym  Tomyślu  i do telewizji  ze Zbąszynia.  Nie można  wymóc

na nikim,  żeby  obowiązkowo  przychodził,  natomiast  zaproszenia  takie  za każdym  razem  są

wystosowywane.

Adam  Pilc

Radny  nawiązał  do podpisanych  kilku  porozumień  o współpracy  z partneramiz  różnych

krajów.  Między  innymi  zostało  podpisane  porozumienie  o współpracy  z ukraińskim  miastem

Tarnopol.  Radny  zapytał,  czy w ramach  tego  porozumienia  zostały  poczynione  jakieś  kroki,  w

sprawie  udzielenia  pomocy  temuż  miastu.  Wiadomo  jaka jest  sytuacja  w tym  Państwie.

Dystrybucję  prądu  mają  na 8 godzin  na dobę,  a zdarza  się, że nie ma w ogóle,  lube  są dwie

godziny  na dobę.  Idzie  za tym  też brak  ogrzewania.  Radny  zapytał,  czy Powiat  Nowotomyski  w

ramach  tej  współpracy  dopomógł  w czymkolwiek?  Czy na przykład  w pomocy  zakupienia  i

przesłania  agregatu  prądotwórczego,  czy też ewentualnie  jakichś  koców,  czy czegokolwiek

innego?  Czy w ogóle  jakakolwiek  pomoc  została  udzielona?
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Marcin  Brambor

Wicestarosta  odpowiedział,  że pomoc  dla Tarnopola  jest  przekazywana  w znacznej

wysokości.  Pewne  działania  można  zaobserwować  chociażby  na stronie  Facebook  Powiatu

Nowotomyskiego.  W ostatnim  czasie zorganizowano  z wolontariuszami,  harcerzami  oraz

przedsiębiorcami  zbiórkę  pieniędzy,  które  miały  posłużyć  na zakup  2500  paczek  dla dzieci  w

Ukrainie,  w tym  w Tarnopolu  i te paczki  zostały  w takiej  liczbie  przekazane.  Oprócz  tego

wysłano  sprzęt,  między  innymi  agregaty  prądotwórcze.  Na Ukrainę  pojechały  dwa  tiry,  w tym

do  Tarnopola.  Wicestarosta  dodał,  że jest stały  kontakt  z przedstawicielami  i władzą

Tarnopola,  jak  również  z nauczycielami,  którzy  przed  rozpoczęciem  wojny  tak  naprawdę  w tym

samym  dniu,  gdy  wojna  wybuchła  byli  w Starostwie  i rozmawiano  o tym,  żeby  dzieci  mogły

przyjechać  na wymianę.  Taką pomoc  dzieci  otrzymały.  Również  wcześniej  były  prowadzone

pewne  akcje,  gdzie  przekazane  zostały  między  innymi  komputery,  które  zostały  ze szkół

zlikwidowane.  Przekazano  także  tablice  multimedialne,  także  sama  pomoc  w miesiącu  grudniu

to ponad  200.000,00  zł, również  z ofiarności  mieszkańców.  Wicestarosta  dodał,  że jest  to pod

patronatem  Starostwa  i wspierane  są te zbiórki,  między  innymi  liczenie  środków  pieniężnych,

które  się  odbyło  się  w gabinecie  Wicestarosty.  Zaangażowały  się  w tą  akcję  szkoły  podstawowe

i średnie.  Zebrano  znaczną  kwotę  na ten  cel.

-  Renata  Gruszka

Przewodnicząca  poinformowała,  że wstępnie  kolejna  sesja planowana  jest  w dniu 22

lutego  br.

Na zakończenie  Przewodnicząca  podziękowała  Radnym,  wszystkim  pracownikom

starostwa  i jednostek  organizacyjnych  za całoroczną  pracę  na rzecz  Powiatu  i jego

mieszkańców.  Przewodnicząca,  w  imieniu  swoim,  pana  Starosty  i Zarządu  złożyła  na

nadchodzący  2023  rok  życzenia,  przede  wszystkim  zdrowia,  spokoju  i pokoju.  Przewodnicząca

skierowała  życzenia  również  do mieszkańców  Powiatu  Nowotomyskiego.

17.  Zamknięcie  XLIV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  14.07  zamknęła  obrady  XLIV  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XLIV sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 27 do protokołu.

Renata Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz
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